

**Monday**

June 29

*Sts. Peter and Paul
Apostles*

Acts 12:1-11

2 Tm 4:6-8, 17-18

Mt 16:13-19

Tuesday

June 30

*The First Martyrs
of the Holy Roman
Church*

Gn 19:15-29

Mt 8:23-27

Wednesday

July 1

*Blessed Junípero
Serra, Priest*

Gn 21:5, 8-20a

Mt 8:28-34

Thursday

July 2

Weekday

Gn 22:1b-19

Mt 9:1-8

Friday

July 3

St. Thomas, Apostle

Eph 2:19-22

Jn 20:24-29

Saturday

July 4

Independence Day

Gn 27:1-5, 15-29

Mt 9:14-17

Sunday

July 5

*Fourteenth Sunday
in Ordinary Time*

Ez 2:2-5

2 Cor 12:7-10

Mk 6:1-6a

Saint Joseph and Precious Blood Parishes

Paroisses Saint-Joseph et Précieux-Sang

*Rev. Marc Piché – pastor / curé**Rev. Mr. Rick Jarvis – deacon / diacre***OFFICE**

18318 County Rd 2,

Cornwall, ON. K6H 5R5

Tel: 613.931.1424 - Fax: 613.931.2428

Web site: www.preciousbloodparish.capreciousblood@bell.net**OFFICE HOURS**

Tuesday to Thursday

9am to 4pm

Sacrament of Baptism

Kindly advise the pastor at least two months before the date of the celebration.

Sacrament of Marriage

The pastor would be please to meet those preparing for marriage one year before the marriage date. You must be registered and members of the parish.

Sacrament of Penance

Before the Eucharistic celebrations or by appointment at the rectory.

Our Sick

We are always pleased to bring Holy Communion to the sick, to the elderly unable to come to church. Contact the pastor or the deacon.

Sacrement du baptême

S'adresser au presbytère au moins 2 mois avant la date de la célébration.

Sacrement du mariage

Le curé sera heureux de rencontrer les futurs mariés 1 an avant leur mariage. Vous devez être enregistré et membre de la paroisse.

Sacrement de pénitence

Avant les célébrations eucharistiques ou sur rendez-vous au presbytère.

Nos malades

Nous sommes toujours heureux d'apporter la Sainte Communion aux malades ou aux vieillards retenus à la maison. Adressez-vous au curé ou le diacre.

BULLETIN – WEEKS OF JUNE 28, JULY 5 & 12, 2015
FEUILLET POUR LE 28 JUIN, 5 & 12 JUILLET, 2015

SATURDAY, June 27th

16h00 (Lancaster) **Emile Hurtubise** par Rita Hurtubise et famille
17h30 (Glen Walter) **Familles Legroulx et Lalonde** par Cecile Legroulx

SUNDAY, June 28th

9h00 (Glen Walter) **PRO POPULO**
11h00 (Lancaster) **Deceased family members of Louise Marleau** by Louise

TUESDAY, June 30th

9h00 (Glen Walter) **Claire Gosselin** par Gilles Villeneuve et famille

WEDNESDAY, July 1st

9h00 (Lancaster) **Archille (Archie) Gaucher** by the estate

THURSDAY, July 2nd

9h00 (Glen Walter) **Euclide & Gilberte Besner** par la succession

FRIDAY, July 3rd

9h00 (Lancaster) **EUCCHARISTIC ADORATION**
9h30 (Lancaster) **Verena Bienz** by Paul & Heidi Oeggerli



SATURDAY, July 4th

16h00 (Lancaster) **Philippe St-Laurent** par Rita Hurtubise et famille
17h30 (Glen Walter) **PRO POPULO**

SUNDAY, July 5th

9h00 (Glen Walter) **Pauline Seguin** by Bernadette & Jake Lapierre
11h00 (Lancaster) **Cornelius, Henry, Michel & Roxanne** by Regina Sommers & family

TUESDAY, July 7th

9h00 (Glen Walter) **Murielle Carrière** par P. Marc

WEDNESDAY, July 8th

9h00 (Lancaster) **Rene Gauthier** par Jeanne & Milton Davies

THURSDAY, July 9th

9h00 (Glen Walter) **Sandra Sauvé** by P. Marc

FRIDAY, July 10th

9h00 (Lancaster) **EUCCHARISTIC ADORATION**
9h30 (Lancaster) **Friends and family** by Heidi & Paul Oeggerli

SATURDAY, July 11th

16h00 (Lancaster) **Emile Adamyk** par Françoise Adamyk
17h30 (Glen Walter) **Louise Matte** par Pauline et Jacques Matte

SUNDAY, July 12th

9h00 (Glen Walter)

11h00 (Lancaster)

PRO POPULO**Fr. Nicholas Gruner** by Louissette Marleau**TUESDAY, July 14th**

9h00 (Glen Walter)

Raymond Dazé par P. Marc**WEDNESDAY, July 15th**

9h30 (Lancaster)

CHARTWELL LANCASTER**Earleen Hurtubise** by Rita Hurtubise & family**THURSDAY, July 16th**

9h00 (Glen Walter)

Marcelle Regnier by P. Marc**FRIDAY, July 17th**

9h00 (Lancaster)

9h30 (Lancaster)

EUCCHARISTIC ADORATION**Mario Gareau** by Pat and family**SATURDAY, July 18th**

16h00 (Lancaster)

17h30 (Glen Walter)

Famille défunts de Gérald Marleau par Louissette**PRO POPULO****SUNDAY, July 19th**

9h00 (Glen Walter)

11h00 (Lancaster)

Louise Matte by P. Marc**Alma Thibault-Smith** by her sister Georgette & Sr. Jeannine**CONCERTS SEAWAY WINDS CONCERTS**

There will be *FREE concerts* in the Bandshell at Lamoureux Park as part of «Arts in the Parc», on **Wednesdays, July 8, July 15 and July 29, 2015 at 7 pm**. Tickets are also available for concerts that will be held on **Saturday, Oct 17, 2015** at 8:00 pm at Aultsville Theatre "FABULOUS FIFTEEN", on **Sunday, December 6, 2015** at 2:30 pm at St. Peter's Church "CHRISTMAS PAGEANTRY" and on **Saturday, May 14, 2016** at 8 pm at Aultsville Theatre "TRIBUTE...". Cost is \$30. for all three concerts. See Fr. Marc Piché for tickets.

Il y aura des concerts *GRATUIT* dans le Bandshell au Parc Lamoureux, faisant partie des «Arts dans le Parc», les **mercredis 8 juillet, 15 juillet et 29 juillet 2015 à 19h00**. Aussi, les billets, au coût de 30\$ pour les trois concerts, qui auront lieu le **samedi, 17 octobre, 2015** à 20h au Théâtre Aultsville «LES FABULOUS QUINZE», le **dimanche 6 décembre, 2015** à 14h30 à l'église St-Peters «NOËL APPARANT» et le **samedi 14 mai, 2016** à 20h au Théâtre Aultsville «HOMMAGE...». S.v.p. voir le Père Marc Piché pour des billets.

**BIENVENUE AU PÈRE FRANK LARKIN. IL EST ICI DU 18 JUILLET AU 7 AOÛT, 2015
POUR REMPLACER LE PÈRE MARC**

**WELCOME TO FR. FRANK LARKIN. HE WILL BE HERE FROM JULY 18TH TO
AUGUST 7TH, 2015, TO REPLACE FR. MARC**



Les Chevaliers de Colomb conseil 5068

Glen Walter font un tirage « CLUB 400 » le dimanche, 26 juillet, 2015. Prix à gagner:

1 x \$1000 – 1 x \$500 – 5 x \$100. Coût du

billet: \$10 et sont disponibles par les membres des C de C, Glen Walter ou au presbytère au 613-931-1424. Les profits iront au « Fonds pour la fournaise » pour l'église Précieux-Sang.

Knights of Columbus Council 5068 Glen Walter will be

having a "CLUB 400" draw, on Sunday, July 26, 2015. Prizes are: 1 x \$1000 – 1 x \$500 – 5 x \$100. Cost per ticket \$10 and

are available from any K of C, Glen Walter

member or the rectory at 613-931-1424. All

proceeds will go to the "Furnace Fund"

for Precious Blood church.



Theology on Tap is a monthly encounter for young adults and their friends married or single where fun, friends and faith mix in a very relaxed and inspiring atmosphere. The next one will be held on **July 17th, 2015** at 8:00 pm at Alexandria Pizza Restaurant, Alexandria. A variety of speakers will share aspects of "Theology of the Body" (the St. John Paul II's integrated vision of the human person). For more information: fguilmette@alexandria-cornwall.ca

La rencontre **Théologie en fut** est une rencontre mensuelle (en anglais) pour les jeunes adultes et leurs amis, mariés ou célibataires. Cette rencontre s'entremêle de plaisir, d'amis et de foi dans une atmosphère relaxe et chaleureuse. La prochaine rencontre sera le vendredi, **17 juillet, 2015** à 20h00 au Restaurant Alexandria Pizza, Alexandria. Un panel présentera différents aspects de la « Théologie du Corps » (la vision intégrale de l'être humain selon Saint-Jean-Paul II). Plus d'info: fguilmette@alexandria-cornwall.ca

Be Part of the 141st Annual Pilgrimage

Bishop Marcel invites you to join him at Cap-de-la-Madeleine and Ste-Anne-de-Beaupré, from August 7th to 9th for the 141st Annual Pilgrimage. This year our bishop is the main celebrant. If you have never had the chance to visit these two historic shrines or if it has been a while, here is your chance. They are magnificent sites that will inspire you. To view the schedule of events go to www.ste-anne-de-beaupre.com To register contact Mike Budge at 613-224-8110. Let's fill a bus from our Diocese!

Faites partie du 141^e pèlerinage annuel - Mgr Marcel vous invite

à se joindre à lui au Cap-de-la-Madeleine et Sainte-Anne-de-Beaupré, du 7 au 9 août pour le pèlerinage annuel. Cette année, notre évêque est le célébrant principal. Si vous n'avez jamais eu la chance de visiter ces deux sanctuaires historiques ou si ça fait plusieurs années, voici votre chance. Les deux sites sont magnifiques et vous inspireront. Allez au site web www.ste-anne-de-beaupre.com pour de plus amples renseignements. Pour vous inscrire contactez Mike Budge au 613-224-8110. Remplissons un autobus avec des membres de notre diocèse!

Here's a quotation by the writer Frederick E. Crane who, I am sure, got it 100 per cent right when he said:

"To make a man happy, fill his hands with work, his heart with affection, his mind with purpose, his memory with useful knowledge, and his future with hope."